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4. zasadnutie mestského zastupiteľstva 

konané dňa 25.6.2018  

 

 

JUDr. Pašková: 

Do pozornosti dávam, tam, kde sa robila tá nová cesta na konci Hurbanovej ulice, tam je taký, 

keď ste si všimli hrboľ s pár schodíkmi, ktoré idú na chodníky, spod toho, teraz vyteká voda, 

keď prší. Tak ja neviem, či to je dobré, alebo nedobré, alebo či s tým treba niečo robiť. 

 

Ing. Kereštan: 

Pani poslankyňa, ja som si to všimol. Už som sa informoval aj na kompetentných tam, jak je 

ten skok prechádza tam práve ten Drehňovský kanál, popod to. Mám to dohodnuté aj so 

správcom, ktorý to má na starosti, nebudem menovať, alebo však to nie je problém menovať, 

s pánom Ing. Verebom. Budúci týždeň ideme tam na to miesto, či je to záležitosť ich ako tak, 

alebo prechádza tamade vodárenská nejaká prípojka a toto nám vytláča tú vodu smerom hore, 

smerom pred rodinné domy. 

 

JUDr. Pašková: 

Ale to len vtedy, keď prší najviac, keď je mokro.  

 

Ing. Kereštan: 

Áno, jak sa dvíha hladina Drehňovca od Ruskovského rybníka, vtedy vzniká jak keby to 

pretláčalo, ale môže byť aj niečo iné. Bude sa na tom robiť, viem o tom, prešli sme to.  
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Určené: 

- mestská vnútorná ochrana 

 

 

 

 

 


